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Styrelsen har under året bestått av sekreterare Ingrid Johansson, kassör Anders Dahl och ordförande 
Jon Vendelbo. Styrelsen har haft formellt möte vid två tillfällen då vi bland annat diskuterat och 
undersökt möjligheter till fartreducerande insatser för den asfalterade sträckan.  
2016-04-12 var det årsstämma i klubbstugan på Knutsvallen, 10 personer närvarande. Mötet hölls nu 
för första gången i april månad enligt beslut på stämman 2015. Vi hade arbetsdag i föreningen i 
september då det arbetades med underhåll längs vägen, som vanligt blev en hel gjort! Under våren 
belades grusvägen med nytt slitlager samt saltades. En återigen gynnsam vinter samt ett lite mer 
sparsamt underhållsarbete i kombination med ideella insatser har även detta år hållit kostnaderna 
nere vilket varit gynnsamt för föreningens ekonomi.  
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